
 
 
 
 
 

 
Onderwerp:   Veiligheid 
Commissie:  Financiën & Bestuur 
 
 
 
Geacht college, 
 
De afgelopen weken is Eindhoven opgeschrikt door een serie gewelddadige 
gebeurtenissen; van mishandelingen tot gewapende overvallen. We zien dat dit, 
logischerwijs, ook veel maatschappelijke onrust met zich meebrengt. De 
Eindhovense VVD maakt zich zorgen en we gaan ervan uit dat het college er op 
dezelfde manier tegenaan kijkt. 
 
Daarom hebben we schriftelijke vragen geformuleerd die wat ons betreft snel worden 
beantwoord. We zien graag dat we, waar dat mogelijk is, tijdens de 
commissievergadering bij de rondvraag, een eerste reactie krijgen op deze vragen  
 
In juli 2012 hebben wij vragen gesteld over gewapende overvallen en een voorstel 
om met een pilot gewelddadige vermogenscriminaliteit  te starten. In het licht bezien 
van de gebeurtenissen in de afgelopen tijd hebben we de volgende vragen: 
 

1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot deze pilot? Als de pilot inmiddels 
is afgerond, kan de raad dan over de evaluatie beschikken? 

2. Zijn er uit de pilot zaken naar voren gekomen waarvan het college van mening 
is dat deze in Eindhoven moeten worden geïmplementeerd? Zo ja, welke 
zaken zijn dit en hoe ziet de implementatie er uit? 

 
Voor ons is het geen discussie dat de overheid zich maximaal moet inzetten voor 
veiligheid voor inwoners en ondernemers. Het is ook bij de VVD bekend dat we al 
langer een uitdaging hebben rondom de capaciteit van de politie. Dit heeft, zoals 
reeds eerder besproken, vooral te maken met landelijk beleid. We kunnen helaas 
geen blik agenten opentrekken om dat direct op te lossen en zullen dus slim moeten 
omgaan met onze beschikbare capaciteit.  
 
Wat de VVD betreft gaat er per direct extra worden ingezet op politie patrouilles bij 
locaties waarvan de afgelopen tijd is gebleken - volgens onze informatie - dat die een 
groter risico lijken hebben op gewapende overvallen, bijvoorbeeld tankstations. Wij 
beseffen dat dat ten koste gaat van andere inzet maar daar moeten mogelijk voor nu 
tijdelijk andere keuzes in worden gemaakt.  
 

3. Deelt het college deze mening van de VVD? 
a. Zo nee, waarom niet? 
b. Zo nee, welk alternatief biedt het college? 

4. Op wat voor termijn kan het college hiermee aan de slag gaan? 
 



 
 
 
 

 
Een andere optie is om in groter verband tijdelijk de capaciteit te vergroten. Dat 
betekent dat er wat de VVD betreft met andere gemeentes geschakeld moet worden 
om te kijken of zij extra ondersteuning kunnen leveren, om bijvoorbeeld de hierboven 
genoemde patrouilles mogelijk te maken.  
 

5. Deelt het college deze mening van de VVD? 
a. Zo nee, waarom niet? 
b. Zo nee, welk alternatief biedt het college? 

6. Op wat voor termijn kan het college hiermee aan de slag gaan? 
 

 
Tot slot willen wij nog opmerken dat we het van belang vinden dat er op zeer korte 
termijn wordt gesproken, met bijvoorbeeld tankstationhouders in onze stad, om te 
inventariseren waar zij behoefte aan hebben om de gebeurtenissen van de 
afgelopen tijd zoveel als mogelijk te voorkomen. We zien graag dat het college de 
resultaten van deze gesprekken deelt met de raad. 
 

7. Is het college bereid om deze gesprekken aan te gaan en de raad over de 
uitkomsten te informeren? 

a. Zo nee, waarom niet? 
b. Zo ja, wanneer verwacht het college terugkoppeling te kunnen geven 

aan de raad? 
 
Wij wensen de slachtoffers veel sterkte met het verwerken van wat hen is 
overkomen. Vanzelfsprekend gaan we ervan uit dat slachtoffers goed begeleid 
worden in dit proces.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ferry van den Broek, VVD 
Marcel Oosterveer, VVD 


